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Ajuntament de
SANT ANDREU DE LLAVANERES

A Sant Andreu de Llavaneres, a les 19:39 hores del dia 19 d’abril de 2018, a la Casa de la Vila, es 
reuneixen, el president Jordi Roldós (Regidor de Medi Ambient), el Sr. Carlos Sánchez (representant 
de C's), el Sr. José Luís Martín (representant  d’Acord-E), el Sr. Lluís Sala (proposat per la 
regidoria), i el Sr. Josep Bertran (representant de l'ADF Serralada de Montalt) amb l'objecte de 
celebrar la sessió ordinària del Consell Assessor de Medi Ambient (d'ara en endavant, el Consell). 

Ha excusat la seva assistència el Sr. Josep Sibilla (proposat per la regidoria) i el Sr. Arnau Matas 
(representant d’ERC-AM)

Actua com a Secretari el Sr. Héctor Andino, tècnic municipal de Medi Ambient.

Atès que s’ha obtingut el quòrum necessari, el president obre l’acte i es passa a conèixer els 
assumptes inclosos a l’ordre del dia de la convocatòria.

1.-APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR
El president demana d'aprovar l'acta de la sessió anterior. No havent-hi cap vot en contra, es declara 
aprovada per unanimitat.

2.- PROPOSTA D'ACTUACIÓ DE NETEJA A LLAVANERES EL DIA 13 DE MAIG EN EL MARÇ 
DE LA CELEBRACIÓ DEL «LET'S CLEAN UP EUROPE»
En Jordi Roldós fa una breu introducció sobre l'actuació del dia 13 de maig de 2018 i demana la 
col·laboració dels membres del Consell Assessor per l’organització, tal i com es va fer al 2017.

Héctor Andino recorda l’èxit que es va assolir al 2017, amb més de 80 participants.

José Luís Martín Belio pregunta si s’ha d’apuntar la gent a través del web. Se li respon que sí i 
que ja està operatiu.

José Luís Martín comenta que la zona a on està el monument d’en Dani Tàpies està molt 
descuidada, Jordi Roldós repon que és propietat privada i que no es va demanar permís al 
propietari al posar el monument i comenta que en el següent punt donarà més explicacions.

3.- ESTAT ACTUAL DE LA PROPOSTA D’INCORPORACIÓ DE SANT ANDREU DE 
LLAVANERES DINS DEL PARC DEL MONTNEGRE CORREDOR
Jordi Roldós explica breument la situació, fins ara.

Héctor Andino explica la reunió que es va tenir a l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, a on 
DIBA  demana coincidència de límits entre Sant Andreu de Llavaneres i Sant Vicenç de Montalt. 
Per part de Sant Andreu de Llavaneres ja està feta la feina.

Jordi Roldós lliga aquest tema amb el d’en Molí d’en Cabot per la pregunta de José Luís Martín.

Jordi Roldós explica que la família Caralt està molesta. Un altre govern va arribar a un pacte de 
deixar fer 8 cases a canvi de la cessió del Molí d’en Cabot.

Lluís Sala pregunta si quan el POUM diu alguna cosa, si no es pot fer res. Héctor Andino explica 
que el POUM determina urbanísticament les actuacions que es poden fer i que les normatives 
urbanístiques són cada cop més restrictives a la zona no urbanitzable. Lluís Sala també comenta 
el problema del POUM que no permet fer hivernacles. Jordi Roldós explica que es busquen 
alternatives.

Josep Bertran comenta que el POUM és excessivament restrictiu.

Carlos Sánchez diu que des de Barcelona dona grans directrius i les petites coses les ha d’ajustar 
l’Ajuntament. Per exemple de la linea del PUOSC.

Lluís Sala exposa que està bé donar denominació d’origen al pèsol garrofal, però manifesta que 
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no es podrà fer si no es poden fer hivernacles. I comenta que si els pagesos no se’ls deixa posar 
hivernacles, els impedirà que puguin viure.

Carlos Sànchez i Jordi Roldós expliquen el tema del polígon industrial, que té condicions molt 
restrictives.

Es comenta la situació del polígon industrial i en Jordi Roldós explica que des de la planta            
de residus de Mataró va estar a punt d’enviar al polígon un lloc per tractar els voluminosos, els 
envasos i el vidre. Però les condicions del POUM ho van dificultar.

4.- ESTAT DEL PROGRAMA VILES FLORIDES A SANT ANDREU DE LLAVANERES 2017
Jordi Roldós explica breument la trobada amb el jurat i presenta la memòria feta per Viles Florides 
a Sant Andreu de Llavaneres 2017.

Lluís Sala manifesta que està molt bé i sol·licita el  pdf de la memòria de les Viles Florides 2017.

També explica una mica el funcionament del jurat, ja que ell en forma part. Demana més 
informació a  la ciutadania sobre el que es fa deixant herbes més altres flors, considera que cal 
tenir  bons professionals.

José Luís Martín demana saber com es valora i en Lluís Sala fa una explicació del sistema de 
valoració, on es té en compte: la visual estètica del municipi, la  sostenibilitat, aspectes socials i la 
difusió del projecte.  

Lluís Sala manifesta que ell no vol fer de jurat en el seu poble.

5.- INFORMES PRECS I PREGUNTES
José Luís Martín pregunta sobre l’actuació de la Glorieta del Turó. Jordi Roldós explica tots els 
entrebancs, que han estat molts: ferros en mal estat, necessitat de reforços i més feina del previst.

Lluís Sala comenta la necessitat de disposar d’un pla de seguretat de l’arbrat viari.

Jordi Roldós dona les gràcies i comenta que a la tardor vol refer la rambla davant l’Ajuntament  i 
vol posar un hotel d’insectes.

I no havent-hi més assumptes que tractar, s’aixeca la sessió a les 21:11 hores, de la qual s’estén la 
present acta. En dono fe.

Héctor Andino Pol
Secretari

Sant Andreu de Llavaneres, data de signatura electrònica
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